



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

លិខិតអបអរសាទរ

សូមគោរពជូន

**សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**

សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ នាយករដ្ឋមន្ត្រីជាទីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត។

ខ្ញុំ និងថ្នាក់ដឹកនាំ ព្រមទាំងមន្ត្រីរាជការ នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមសម្តែងនូវអំណរសាទរយ៉ាងក្លៀវក្លាបំផុត ប្រកបដោយទឹកចិត្តសប្បាយរីករាយឥតឧបមា និងមោទនភាពក្រៃលែងចំពោះ **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ នាយករដ្ឋមន្ត្រី** ក្នុងឱកាសដែល **សម្តេច** ទទួលបានមេដាយថ្នាក់ខ្ពស់បំផុត "ផ្លូវស្រឡាតសាង" ពី **៦កងកម្មបណ្ឌិត ថងលុន ស៊ីសុវត្ថិ** ប្រធានាធិបតី នៃសាធារណរដ្ឋប្រជាធិបតេយ្យប្រជាមានិតកម្ពុជា ។

ការផ្តល់មេដាយថ្នាក់ខ្ពស់បំផុតរបស់ប្រទេសកម្ពុជា "ផ្លូវស្រឡាតសាង" ជូនចំពោះ **សម្តេចតេជោ នាយករដ្ឋមន្ត្រី** គឺជាសក្ខីភាពបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់អំពីគុណបំណាច់ ក៏ដូចជាគុណសម្បត្តិដ៏ធំធេងជាច្រើនប្រកបដោយមហាកិត្តិយសនិងមាន តម្លៃជាសកល ដែលពេញមួយជីវិតរបស់ **សម្តេច** គឺដើម្បីដឹកនាំ កសាង និងរក្សាសន្តិភាព ស្ថិរភាពនយោបាយ សន្តិសុខ និង វឌ្ឍនភាពសេដ្ឋកិច្ច-សង្គមកម្ពុជា រួមចំណែកដល់ការរីកចម្រើននិងសុខដុមនីយកម្មជាមួយប្រទេសជាមិត្តជាប់កូមិផងបង ជាមួយគ្នា ជាមួយប្រទេសក្នុងតំបន់ ក៏ដូចជាក្នុងពិភពលោក។ ជាក់ស្តែង កាយវិការដ៏សប្បុរសរបស់ **សម្តេចតេជោ** ក្នុង កាលៈទេសៈដែលគ្រប់ប្រទេសទាំងអស់នៅលើពិភពលោកជួបការលំបាកបំផុតដោយសារវិបត្តិកូវីដ១៩ រួមទាំងកម្ពុជានិង ទ្បាវផងដែរ **សម្តេច** បានចែករំលែកធនធានរបស់កម្ពុជា ខណៈដែលកម្ពុជាកំពុងតែមានតម្រូវការចាំបាច់ ជាមួយប្រជាជន និងប្រទេសទ្បាវ ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងជំងឺកូវីដ១៩ រហូតបានឆ្លងរួចផុតពីស្ថានភាពដ៏លំបាកនិងអាក្រក់មួយនេះ។

ឆ្លៀតក្នុងឱកាសដ៏ប្រសើរថ្ងៃថ្នានេះ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាសូមលើកហត្ថប្រណាម្យ បួងសួងដល់វត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងអស់ ក្នុងលោក តេជះបារមីគ្រប់ទិសទី ព្រមទាំងទេវតាថែរក្សាទឹកដី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា សូមជួយបោះព្រំ ថែរក្សា ការពារ **សម្តេចតេជោ** និង **សម្តេចកិត្តិព្រឹទ្ធបណ្ឌិត** ព្រមទាំង **មុន្រ្តា មុន្រ្តី ទៅម្រុស ទៅម្រី** សូមមាន សុខភាពល្អបរិបូណ៌ ជន្មាយុយើងយូរ ព្រមទាំងទទួលបានសុខសាន្តភាពរយៈពេលវែង សិរីសួស្តី ជ័យមង្គល បុលសុខគ្រប់ប្រការ និងសមប្រកបតែនឹងព្រះពុទ្ធពរទាំងបួនប្រការ គឺអាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ នាយករដ្ឋមន្ត្រី** មេត្តាទទួលនូវសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ និង ភក្តីភាពដ៏ស្មោះស្ម័គ្របំផុតពីយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

ថ្ងៃចន្ទ ១៩ ខែ មេសា ឆ្នាំខាល ចត្វាស័ក ព.ស. ២៥៦៦  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១៤ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០២៣

ឥណ្ឌាខ្មៅដឹកនាំដោយក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ  
ហ៊ុន សែន  
ហ៊ុន សុខា